
Bestuursvergadering van 7 april 2023 

 

Aanwezig: Bart, Benny, Christophe, Leen, Jennifer, Frederik, Marliese, Johan (verslaggever);  

Verontschuldigd: Hilde, Leentje 

 

1. Goedkeuring vorig verslag 

 

• Het verslag van 3 maart 2023 wordt goedgekeurd 

 

2. Kasverslag 

 

• Bart leest het kasverslag voor 

 

3. Format clubavond 

 

• Aan Cindy worden de draaiboeken van de verschillende activiteiten gevraagd 

zodat we per evenement een werkgroep kunnen aanstellen 

• De keuze voor de clubavond (21 oktober) valt op het volgende concept: ‘receptie’ 

met officieel gedeelte, een winter-bbq (inschrijven per stuk vlees) en een 

dansfeest  

• Er wordt gezocht naar een traiteur die een winter-bbq kan doen 

 

4. Situatie trainers seizoen 2022-2023 

 

• Ann (aangekondigd), Britt (zwanger), Liesl (verhuis) en Jörne (studie) stoppen 

volgend seizoen al zeker als trainer 

• Johan stuurt een bevraging naar de huidige trainers voor volgend seizoen 

• Johan doet ook een oproep voor nieuwe (jeugd)trainers 

 

5. Jeugdcoördinator opvolging 

 

• Britts bevalling is uitgerekend voor midden juli 

• Er is nood aan een jeugdcoördinator die de noden van alle trainers oplijst en 

iedereen terug op één lijn krijgt 

• Hilde wil bekijken wat mogelijk is  

• Tegen volgende vergadering moet hierin een beslissing zijn 

 

6. Taken(pakket) Ann 

 

• Ann zal uitgenodigd worden voor een gesprek met enkele bestuursleden 



•  We bekijken welke (extra)sportieve taken ze in de toekomst zal willen uitvoeren 

 

7. Trainingen Merijn + doelgroepen 

 

• Christophe zal een evaluatievergadering met Merijn hebben 

• Daarna bepaalt het bestuur wat ze doen met recreanten die willen deelnemen aan 

deze trainingen 

 

8. Ledenwerving jeugd 

 

• Flyers/brochures voor Ronde van Kalfort en scholen 

• We buigen ons pas over nieuwe ledenwerving als ons trainerskorps in orde  is 

 

9. Afrekening dank-u-welreceptie 

 

• Benny geeft de totaalafrekening 

• Vooral de bijdrage aan de traiteur is aan de hoge kant 

 

10. Achterkant kantine 

 

• Stuk achter het sanitair gedeelte moet betegeld worden om indringend ongedierte 

tegen te gaan 

• De gemeente moet op de hoogte gebracht worden dat er ratten in de buurt van de 

kantine zijn 

 

11. Verspringbalken 

 

• Volgens AMO zou er een mogelijkheid bestaan om een deel van de toplaag te 

recupereren vanuit het Boudewijnstadion 

• Liesl contacteren om eventueel stukken te recupereren 

 

12. Rondvraag 

 

• (Frederik) Vorige punten worden te weinig behandeld  

➔ To-do-lijst opmaken die bij de eerstvolgende vergadering besproken wordt 

 

13. To-do-lijst 

➢ Johan: Draaiboeken opvragen bij Cindy 

➢ Johan: bevragen trainers seizoen 2023-2024 

➢ Johan: oproep nieuwe trainers 2023-2024 

➢ Frederik: polsen bij Ann naar haar interesses voor toekomst 

➢ Christophe: evaluatievergadering met Merijn plannen 



➢ Iemand: Liesl contacteren voor afspraak toplaag Boudewijnstadion 

➢ Iemand: mail naar gemeente voor rattenplaag 

➢ Iemand: mailen traiteur winter-bbq 

Volgende vergadering: vrijdag 5 mei om 20u00 

 

 


